
Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od ostatniej IX Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 28 listopada 2019 

roku do dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 18 grudnia 2019 roku realizowałem wspólnie z 

pracownikami Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  

następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 3 

grudnia 2019 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały 

Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad IX Sesji Rady tj. 

1) w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Korycin, 

2) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Korycinie, 

3) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkole i przedszkolu, prowadzonych przez Gminę Korycin, 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu na dofinansowanie 

kosztów związanych z uruchomieniem przewozów o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej Sokółka – Korycin przez Bogusze, 

Janów, 

6) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok, 

7) w sprawie określenia rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2019 rok, 

9) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2019 – 2033. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Korycin oraz wymagające publikacji przekazane do redakcji Dziennika 

Urzędowego Województwa Podlaskiego i zostały już opublikowane.  

 2. W dniu 2 grudnia 2019 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin 

„Kumiałka – Biebrza”. 
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 3. W dniu 3 grudnia br., wspólnie z paniami Dyrektor Przedszkola i GOKSiT-u, 

spotkałem się w dawnym Domu Nauczyciela w Zabrodziu z sołtysami okolicznych wsi, aby 

wspólnie ustalić dalsze przeznaczenie pomieszczenia po Punkcie Przedszkolnym, który 

funkcjonował do września br. Zdecydowaliśmy, że powstanie tu świetlica wiejska, która 

wejdzie w struktury GOKSiT. Dostępna będzie dla mieszkańców wsi: Zabrodzie, 

Laskowszczyzna, Olszynka, Rykaczewo, Wyłudy, Wyłudki i Szumowo. Samorząd zakupi 

niezbędne wyposażenie – głownie stoły i krzesła oraz będzie ponosił koszty energii, wody, i 

opału.  

 4. W dniu 4 grudnia 2019 r. odbył się przetarg na dożywianie dzieci w szkole. 

Wpłynęła tylko jedna oferta od „Biesiady Weselnej” w Kumiale z ceną 13,00 zł za obiad, a 

więc o 1 zł większą niż cena obecna. 

5. W dniu 5 grudnia br. odbyłem 5 spotkań z mieszkańcami wsi: Krukowszczyzna, 

Białystoczek, Brody, Ostra Góra i Długi Ług, podczas których opowiedziałem o 

realizowanych i planowanych inwestycjach oraz poinformowałem o wynikach ostatnich 

przetargów. Mieszkańcy wyrazili również swoją opinię, w większości pozytywną, dotyczącą 

sprzedaży zbędnych wsiom nieruchomości będących własnością gminy. 

 6. W dniach 9-10 grudnia 2019 r. uczestniczyłem w Warszawie w posiedzeniu 

Zarządu Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, podczas którego 

zdecydowaliśmy m.in. o utworzeniu placówki w Warszawie, aktywnym włączeniu się do 

organizacji w przyszłym roku obchodów 30-lecia samorządności w Polsce oraz organizacji 

Zgromadzenia Ogólnego w dniach 23-24 marca 2020 roku w Warszawie, gdzie głównymi 

tematami będą problemy z finansowaniem oświaty i rosnące koszty „gospodarki śmieciowej”. 

 7. W dniu 10 grudnia br., jako przedstawiciel ZGWRP, wziąłem udział w konferencji 

prasowej w Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie. Uczestniczyli w niej przedstawiciele 5 

ogólnopolskich organizacji samorządowych tj. Unii Metropolii Polskich, Związku Miast 

Polskich, Unii Miasteczek Polskich, Związku Gmin Wiejskich RP i Związku Powiatów 

Polskich. Obecni byli także Prezydenci Poznania i Białegostoku. Zapowiedzieliśmy wspólne 

przyszłoroczne obchody 30-lecia samorządu terytorialnego, kumulacja wydarzeń będzie miała 

miejsce w stolicy od 27do 30 maja oraz 4 czerwca 2020 roku. 

 8. W dniu 11 grudnia br. gościliśmy w Gminie Korycin 24-osobową delegację 

białoruską z Wiceministrem Sportu i Turystyki Republiki Białoruś na czele. Skład delegacji 

stanowili przedstawiciele branży turystycznej i administracji. Przybyła do nas także pani 

Magdalena Sidorowicz – Radca Ambasady RP w Mińsku. Wizyta w Korycinie miała na celu 

pokazanie modelowego przykładu wykorzystywania dziedzictwa kulturowego w działaniach 
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promocyjnych, inwestycyjnych i gospodarczych. Takie spotkanie to nie tylko budowanie 

wizerunku gminy, ale także istotne kontakty, wstępne plany i nowe możliwości.  

            9. W dniach 12-13 grudnia 2019 r. brałem udział w posiedzeniach Komisji Komitetu 

Regionów w Brukseli, który kończy nie tylko rok kalendarzowy, ale również 5-letnią 

kadencję. Wziąłem udział w posiedzeniu swojej grupy politycznej – Przymierze Europejskie, 

jednej z pięciu działających obecnie z Komitecie Regionów, podkreślającej w swoim 

programie potrzebę dążenia do bardziej demokratycznej, zdecentralizowanej i różnorodnej 

UE. W swoim wystąpieniu wskazałem na konieczność zwiększenia środków na rozwój 

obszarów wiejskich, stosowania w całej UE jednolitych dopłat dla rolników, większej 

ochrony i promocji różnorodnego dziedzictwa kulturowego, szczególnie na terenach 

wiejskich oraz mocniejszego wsparcia kierowanego do krajów Partnerstwa Wschodniego. 

 10. W dniu 16 grudnia br. wziąłem udział w Funduszu Biebrzańskim w Suchowoli w 

spotkaniu podczas którego wyłoniono nowy Zarząd Funduszu. 

W tym dniu odbyła się także gminna wigilia, w której uczestniczyli przedstawiciele wielu 

środowisk np. Korycińskiej Grupy Teatralnej, Chóru EPOKA, scholi, Domu Gościnnego w 

Dzięciołówce, a także pracownicy Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych, 

księża. 

 11. W dniu 17 grudnia br. odbyłem spotkanie z mieszkańcami zainteresowanymi 

udziałem w projekcie fotowoltaicznym. Do dnia 6 grudnia br. do Urzędu Gminy wpłynęło 

149 ankiet od osób chcących wziąć w udział w tym projekcie. 

W tym dniu uczestniczyłem także w Zgromadzeniu Związku Gmin „Kumiałka-Biebrza”.  

Nastąpiło także otwarcie ofert, które wpłynęły w odpowiedzi na ogłoszony konkurs na 3 

stanowiska pracy w Urzędzie Gminy (pracownicy odchodzą na emeryturę). Wpłynęły 4 

oferty, przy czym jedna nie spełnia wymaganych kryteriów. Jutro odbędą się rozmowy z 

kandydatami do pracy.  

12. Wystosowałem także apel do mieszkańców Gminy Korycin, zamieszczony na 

stronie internetowej i na Facebooku, aby rozliczali się z podatku PIT w Urzędzie Skarbowym 

w Sokółce, właściwym dla naszej gminy, ponieważ wielu z nich mieszka na terenie naszej 

gminy, ale jest zameldowanych gdzie indziej i 38% ich podatku, który jest należny dla 

samorządu, idzie do innych gmin, zamiast do nas. A to są naprawdę duże pieniądze. Dlatego 

proszę, aby takie osoby złożyły do końca tego roku odpowiedni formularz w Urzędzie 

Skarbowym w Sokółce, gdzie jako miejsce zamieszkania wskażą Gminę Korycin (nie trzeba 

zmieniać zameldowania), a to będzie skutkowało przekazaniem przez Urząd Skarbowy 

odpowiedniego procentu podatku dochodowego do nas.  
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13. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 47/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2019 rok, 

b) Zarządzenie Nr 48/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 

gminie na 2019 rok; 

2) jako Kierownik Urzędu w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 22/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu 

Wynagradzania Pracowników Urzędu Gminy Korycin, 

b) Zarządzenie Nr 23/2019 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia maksymalnego 

miesięcznego dodatku specjalnego dla pracowników Urzędu Gminy Korycin zatrudnionych 

na podstawie powołania, 

c) Zarządzenie Nr 24/2019 z dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia naboru na 

stanowiska urzędnicze w Urzędzie Gminy Korycin. 

 14. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.   

 

 

 

Przygotowała: 

Ewa Michnowicz 

 


